



Date: 25 June 2024
Ref: 10 / 10 / 427 / 2024

التاريخ: 25 يونيو 2024
الإشارة: 2024 / 427 / 10 / 10

To: Chief Executive Officer
Boursa Kuwait

السيد/ الرئيس التنفيذي المحترم
بورصة الكويت

Peace, Mercy and Blessings of Allah be upon you,

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

Subject: Commentary on News

الموضوع: التعقيب على الأخبار

The News Published on Bloomberg's Website

الخبر المنشور على الموقع الإلكتروني لوكالة بلومبيرغ

In reference to the above, and in line with Kuwait Finance House "KFH" compliance with Article (4-4-1) 'Response to News' of Chapter 4 'Disclosure of Material Information' of CMA Executive Bylaws Book 10 (Disclosure and Transparency), **KFH would like to comment on the news published on 24 June 2024 on Bloomberg's website (www.bloomberg.com):**

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من بيت التمويل الكويتي "بيتك" على الإلتزام بالمادة (1-4-4) الخاصة بالتعامل مع الأخبار من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لهيئة أسواق المال، وتعقيباً على الخبر المنشور بتاريخ 24 يونيو 2024 على الموقع الإلكتروني لوكالة بلومبيرغ (www.bloomberg.com)، يفيد بيتك بما يلي:

- KFH is conducting careful studies of the potential expansion opportunities in the Kingdom of Saudi Arabia.
- Such studies as well as other studies are in line with KFH's strategy which includes investing in other banks in the region, including the Kingdom of Saudi Arabia, in accordance with KFH's conservative policies, which are based on evaluating all risks associated with the investment and in a way that contributes to supporting KFH's growth, after fulfilling all the requirements of the regulatory bodies, especially the Central Bank of Kuwait.
- Regarding the news published by Bloomberg, KFH confirms that it is still studying the available opportunities in more than one bank, and no memorandum of understanding or any agreement has been signed with any bank in the Kingdom of Saudi Arabia.

- يقوم بيتك بإجراء دراسات متأنية للفرص المتاحة للتوسع في المملكة العربية السعودية الشقيقة.
- تأتي تلك الدراسات وغيرها في إطار استراتيجية بيتك التي تتضمن الاستثمار في بنوك أخرى في المنطقة ومن ضمنها المملكة العربية السعودية الشقيقة، وبما يتوافق مع سياسات بيتك المتحفظة والتي تستند على تقييم كافة المخاطر المرتبطة بالاستثمار وبما يساهم في دعم نمو بيتك وذلك بعد استيفاء جميع متطلبات الجهات الرقابية وخاصة بنك الكويت المركزي.
- فيما يتعلق بالخبر المنشور من وكالة بلومبيرغ، فيؤكد بيتك أنه مازال في طور إجراء دراسات للفرص المتاحة في أكثر من بنك، ولم يتم توقيع أي مذكرة تفاهم أو عقد أي اتفاق مع أي بنك في المملكة العربية السعودية الشقيقة.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Abdulwahab Issa Al-Rushood
Acting Group Chief Executive Officer

عبد الوهاب عيسى الرشود
الرئيس التنفيذي للمجموعة بالتكليف



بيت التمويل الكويتي
Kuwait Finance House